
 

Interpelacja nr 64/18 radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie działania linii kolejowej Kolei Mazowieckich na trasie Sochaczew-
Warszawa-Sochaczew. 

Warszawa, 27 listopada 2018 r. 

W związku z pytaniami i skargami mieszkańców Mazowsza proszę o udzielenie mi informacji na 
temat działania linii kolejowej Mazowieckich Kolei na trasie Sochaczew – Warszawa – 
Sochaczew.  

Zgłaszający się do mnie mieszkańcy korzystający z tego połączenia skarżą się na nieterminowość 
pociągów i duże opóźnienia. Zgłaszane są również trudne warunki podróżowania tą linią i 
przeciążenie osobowe w wagonach.  

Proszę Zarząd Województwa o pilne przyjrzenie się sprawie i informację o stanie faktycznym 
funkcjonowania połączenia i podjętych ewentualnych środkach naprawczych.  

Z wyrazami szacunku 

Artur Czapliński 


